
بدون تردید انتصاب سرکار خانم گلنار نصراللهی به سمت مدیرکل نساجی و پوشاک وزارت صنایع یکی 
از مهم ترین اخبار ماه گذشته دست اندرکاران صنایع نساجی و پوشاک بود که بازتاب های مثبت و منفی 

در بین اهالی نساجی و پوشاک کشور به همراه داشت.
سرکار خانم نصراللهی اولین بار در سال 137۶ به عنوان مدیرکل نساجی و پوشاک وزارت صنایع برگزیده 
شد و با روی کارآمدن دولت نهم از این سمت کنار گذاشته شد ، هرچند که ایشان یک بار دیگر در همان 
دولت، سکان دار این اداره کل شد تا دوران خدمت خود را با مدیرکلی یکی از بزرگترین صنایع کشور 
به پایان برساند، اما پس از بازنشستگی نیز به عنوان مشاور معاون وزیر همیشه در ارتباط نزدیکی با 
نساج ها بوده و از اوضاع صنایع نساجی و پوشاک بی اطلاع نبوده و حضور همیشگی ایشان در نشست ها 
و جلسات مشترک دولت و بخش خصوصی بیانگر علاقه مندی و اهتمام ایشان به پیشرفت و شکوفایی 

این صنعت است.
پس از روی کار آمدن دولت یازدهم و سکانداری مدیران قدیمی در عرصه های مختلف مدیریتی کشور 
و بازگشت مجدد بسیاری از بازنشستگان به عرصه مدیریت بار و به خصوص بازگشت تیم های کاری 
پیشین در وزارت صنعت ، معدن و تجارت دور از ذهن نبود که خانم نصراللهی به دلیل ارتباطات گسترده و 
اطلاعات و تجربیات ارزشمندش در این اداره کل، بار دیگر  برای تصدی این پست دعوت به کار شود که 
در نهایت، ماه گذشته بار دیگر سکان دار این اداره کل شد تا بتواند در دولت تدبیر و امید ، امیدهای مدیران 

و دست اندرکاران صنایع نساجی و پوشاک را جامه عمل بپوشاند.
انتصاب ایشان به این سمت عکس العمل های مثبت و منفی را به دنبال داشت برخی تجربیات و عملکرد 
گذشته و حضور مستمر ایشان در کنار صنعت را به عنوان یکی از مهمترین نقاط مثبت ایشان یادآور 
می شوند و حضور ایشان را نقطه امید مدیران و صنعتگران در دولت یازدهم می دانند و در مقابل هم برخی 
با طرح موضوع همیشگی قحط الرجال بودن، حضور ایشان را نتیجه مذاکرات و لابی های سرمایه داران 

و ...  می دانند . 
اما آنچه در این بین مهم است و هر دو گروه موافقان و مخالفان این انتصاب بر آن اذعان دارند این 
واقعیت است که صنایع عظیم نساجی و پوشاک ما در این سال ها ، روزگار خوب و خوشی را تجربه نکرده 
است و در مقایسه با سایر کشورهای صاحب نام در این صنعت فاصله بسیار دارد ضمن اینکه در طی 
این سال ها شاهد حضور کشورهای نوظهوری در این صنعت بوده ایم که با برنامه ریزی خود توانسته اند 

جایگاه مناسبی را در سطح بین المللی به خود اختصاص دهند .
ضمن خسته نباشید و آرزوی موفقیت روز افزون برای جناب آقای دکتر نعمت مردانی مدیر کل سابق این 
اداره کل امیدواریم سرکار خانم نصراللهی بتواند در حضور مجدد خود در این وزارت خانه همان طور که 
خودشان اعلام فرمودند با همکاری همه دست اندرکاران و مدیران و متخصصین این صنعت ، گام های 

موثری را برای موفقیت و پیشرفت این صنعت بردارد.   
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